

A horizontal row of 15 empty rectangular boxes, likely used for a survey or form to indicate a count or selection.

A horizontal row of 20 empty square boxes for writing names.



A horizontal row of ten empty rectangular boxes, intended for children to write their names in. The boxes are evenly spaced and aligned horizontally.

3.

4 PVC Windows

1. 100% PP
2. 100% PP

5. 12000

6. FDA, CA65, LFGB

7. 100% PP

8. Date	-08-16-2
9. Origin	
10. Process	Handmake
11. Production Date	1. 5/10 2. 15/20
12. Size	1. 24/36 2. 30/36 3. 36/42
13. Capacity	50,000,000
14. Delivery Time	30-45days
15. Transportation	Sea / Land / Air
16. Material	1. BPA 2. PE 3. PVC 4. PP
17. Feature	1. Breathable 2. Durable 3. Washable 4. Soft 5. Light

18. Payment Terms



RuixinGlass



RuixinGlass







CARAVATE



深圳市瑞信玻璃制品有限公司于2003年成立，拥有15年的生产经验，是集设计、生产、销售、服务于一体的现代化企业。公司通过了SEDEX、SGS等国际质量管理体系认证，产品远销全球。公司拥有先进的生产设备和专业的技术团队，致力于为客户提供优质的产品和服务。

联系方式



四
四
四
四



瑞信玻璃



Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。

Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。

Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。MOQ: 1000 pieces

Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。
OEM: Yes
Delivery time: 30-35 days

Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。
Address: 300# Shangxi 30000

Q: 想要了解贵公司的产品
A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件等。
MOQ: 1000 pieces

Q: What is the shipping method?

A: We can ship by DHL, UPS, TNT, FedEx, etc. The shipping cost will be calculated based on the weight and destination.

Q: What is the payment method?

A: We accept payment via T/T, Western Union, Alipay, or bank transfer. Please note that we require payment before shipping.

Q: What is the lead time?

A: Our lead time is approximately 30-45 days, depending on the quantity and complexity of the order.

Q: What is the quality guarantee?

A: We offer a 1-year warranty on all products. If there are any quality issues, we will replace the product or provide a refund.

Q: What is the MOQ?

A: Our minimum order quantity (MOQ) is 5000 pieces.

Q: How do I place an order?

A: You can contact us via email or phone, and we will provide you with a quote and a purchase agreement.